
Protokół Nr XLI/2014
z obrad sesji Rady Gminy Rokietnica odbytej w dniu

4 lipca 2014 roku

Ad. 1
Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 800, a otworzył je i prowadził
Przewodniczący Rady Gminy Rokietnica Pan Jerzy Kondrat.
Przewodniczący powitał radnych i gości, którzy przybyli na obrady sesji - w
załączeniu lista obecności.

Ad.2
Stan osobowy Rady Gminy Rokietnica liczy 15 radnych.
W obradach sesji uczestniczyło 15 radnych - wg załączonej listy obecności.
Obrady sesji były więc prawomocne.

Ad.3
Porządek obrad sesji przedstawiał się następująco:
1. Otwarcie obrad sesji, powitanie radnych i gości.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przedstawieni e porządku obrad.
4. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami.
S. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu gminy na 2014

rok.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązań wykraczających poza

rok budżetowy 2014 związanych z realizacją zadania pn. II Budowa budynku
rehabilitacji w miejscowości Rokietnica".

7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązań wykraczających poza
rok budżetowy 2014 r. związanych z realizacją zadania pn. II Budowa
świetlicy środowiskowej w miejscowości Tuligłowy".

8. Zapytania i wolne wnioski.
9. Zakończenie obrad sesji.

Wójt Gminy Pani Bożena Gmyrek zgłosiła wniosek w sprawie wprowadzenia
zmiany do porządku obrad polegającej na wprowadzeniu projektu uchwały w
sprawie zmian w preliminarzu wydatków z Gminnego Programu Profilaktyki i
Rozwiazywania Problemów Alkoholowych w Gminie Rokietnica na 2014 r.

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie.
Rada przyjęła go do realizacji jednogłośnie jako punkt 8 porządku obrad.
Pozostałe punkty zostały przesunięte o 1.



Ad.4
Wójt Gminy Pani Bożena Gmyrek przedstawiła sprawozdanie ze swojej
działalności w okresie między sesjami, które odnosiło się do poszczególnych
zadań z zakresu:
drogownictwo - przeprowadzono odbiory robót na zadaniach pn.
"przebudowa drogi w m. Rokietnica koło P.Siary" i "przebudowa drogi w m.
Tuligłowy koło P. Kondrata",
- zakupiono 10 palet korytek ściekowych, 5 ton masy mineralno-asfaltowej na
zimno, którą w całości wykorzystano do łatania dróg,

- wystosowano wniosek do towarzystwa ubezpieczeniowego UNIQA TU S.A. o
wypłatę zabezpieczenia na usunięcie wad i usterek na zadaniu pn. "budowa
chodnika w m. Tapin" gdyż Wykonawca nie wywiązał się z tego zadania,

inwestycje i remonty - w pomieszczeniach sklepu w Czelatycach wymieniono
stolarkę okienną i drzwiową wewnętrzną, wykonano nowe tynki wewnętrzne
oraz wykonano wewnętrzną instalację wodno - kanalizacyjną,
- opracowano projekty budowlane na przebudowę instalacji centralnego
ogrzewania, kotłowni gazowej wraz ze zmianą wewnętrznej instalacji gazu i
kanalizacji w budynku ośrodka zdrowia w Rokietnicy,

- opracowano dokumentację projektową i wystąpiono o pozwolenie na budowę
centrum rehabilitacji w Rokietnicy,

- podpisano umowy z wykonawcą i przekazano zakres robót na wykonanie
ogrodzenia i chodników na działce świetlicy wiejskiej w Tapinie, na chwilę
obecną prowadzone są prace rozbiórkowe starych chodników i niwelowany
jest teren wokół świetlicy,

- w części biurowej budynku po byłej bazie SKRw Rokietnicy zostały
wymienione okna,

- w świetlicy wiejskiej w Rokietnicy zostanie przeprowadzony remont I
malowanie tego pomieszczenia,

- na terenie cmentarza w Rokietnicy został zainstalowany monitoring, na
chwilę obecną czyszczona i malowana jest siatka ogrodzeniowa na cmentarzu
Rokietnicy,

- rozpoczęto montaż placu zabaw w sołectwie Wola, przysiółek Kąty w ramach
zadania pn. "Zagospodarowanie przestrzenia publicznej",

- uległa spaleniu szafa sterownicza na ujęciu wody w Tapinie, koszty jej
wymiany pokryła w całości firma montująca.

oświata - Okręgowa Komisja Egzaminacyjna w Krakowie ogłosiła wyniki po III
klasie gimnazjum, poszczególne przedmioty uzyskały następujące staniny: j.
polski i matematyka - 5, historia, wos i przed. przyrodnicze 4, j. angielski -3,
- poczyniono ustalenia co do funkcjonowania przedszkoli unijnych, będą one



pracowały przez cały rok szkolny po 5 godz. dziennie z tej racji, że jest na
nie dotacja. I tak: Rokietnica ma 33 dzieci, Tuligłowy 11 dzieci, Czelatyce 10 i
Wola 10 dzieci,

- po przeanalizowaniu budżetów poszczególnych szkół ustalono, że tam gdzie są.
oszczędności będą przesunięcia w budżecie, co pozwoli wykonać prace
remontowe w szkołach np., Tapin - kostka, Czelatyce - odgrodzenie obiektu
szkolnego od pozostałej części,

- wypłacono stypendia naukowe w wysokości 2.550 zł oraz sportowe w
wysokości - 450 zł,

GOPS - przygotowywana jest dokumentacja w celu umieszczenia w Domu
Pomocy Społecznej mieszkańca z gminy Rokietnica, a kolejna osoba, która
zostanie umieszczona w zakładzie Opiekuńczo- Leczniczym będzie częściowo
opłacana ze środków budżetu gminy,
- na kolonie do Władysławowa wyjedzie 25 dzieci rolników z terenu gminy,
natomiast półkolonii, która rozpoczyna się już 7 lipca br. w Woli uczestniczyć
będzie 50 dzieci,

OSP - w związku z otrzymaniem dotacji dla OSPna umundurowanie w ramach
tych środków zakupiono mundury dla orkiestry strażackiej, a pozostałe środki
przeznaczono na sprzęt dla OSP,
- pod koniec miesiąca odbędą się gminne zawody strażackie. Dla zwycięzców
przewidziane są cenne nagrody.

Ad. S
Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2014 rok
przedstawiła Pani Skarbnik.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.6
Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązań wykraczających poza rok
budżetowy 2014, związanych z realizacją zadania pn. "Budowa budynku
centrum rehabilitacji w miejscowości Rokietnica" przedstawiła Pani Skarbnik.
Wójt Gminy Pani Bożena Gmyrek wyjaśniła potrzebę zaciągnięcia zobowiązań
finansowych na realizację zadań zawartych w projektach uchwał będących
przedmiotem obrad dzisiejszej sesji.
Radny Adam Grymuza nawiązał do tematu nowych inwestycji na terenie gminy
Rokietnica.
Stwierdził przy tym, że jest mocno zaskoczony tym, że są już na nie gotowe
projekty dwóch obiektów, które będą one realizowane wyłącznie ze środków
budżetowych.



Radny Grymuza zasugerował również, że warto byłoby postarać się o środki z
zewnątrz, ponieważ są różne programy, można pisać wnioski i pozyskiwać
środki finansowe na takie właśnie cele.
Kolejne pytanie radnego dotyczyło możliwości wpisania do projektu uchwały

•
środków poza budżetowych, a także czy nie warto byłoby zająć się na razie
jedną inwestycją i niech to będzie świetlica w Tuligłowach, bo jak przyznał jest
to dobra sprawa gdyż młodym ludziom należy zapewniać jak najlepsze warunki
rozwoju, natomiast drugą inwestycję zrealizować w terminie późniejszym po
zgromadzeniu odpowiednich środków na ten cel.
Wójt Gminy odnosząc się do wypowiedzi PanaAdama Grymuzy stwierdziła, że
gmina Rokietnica wielokrotnie korzystała z poza budżetowych środków
finansowych np. na modernizację stadionu, budowy trybun i ich zadaszenie, czy
chodniki to tylko niektóre przykłady. Przez te lata gdzie była możliwość
pozyskania środków z zewnątrz to czyniliśmy stwierdziła dalej pani Wójt i
dodała przy tym, że decyzja na budowę centrum rehabilitacji zapadła wówczas
kiedy został ogłoszony do sprzedaży budynek lecznicy i podjęła ją Rada Gminy.
W dalszej wypowiedzi Pani Wójt poinformowała, że w najbliższym czasie na
pewno nie będzie takich programów unijnych, które pozwolą na pozyskanie
środków finansowych na takie cele. Jeżeli chodzi o budowę świetHcy
środowiskowej w Tuligłowach to również nie ma żadnej gwarancji na środki z
zewnątrz, po prostu nie ma gdzie złożyć wniosków, a decyzja o zaciągnięciu
kredytów należy do Rady Gminy stwierdziła, kończąc swoje wystąpienie Pani
Wójt.
Radny Roman Twardy stwierdził, że w czasie budowy zaplanowanych obiektów
może nadarzyć się możliwość pozyskania na nie środków z zewnątrz na te cele.

Przedstawiony projekt uchwały został poddany pod głosowanie, za jego
przyjęciem głosowało 14 radnych.
Radny Adam Grymuza nie brał udziału w głosowaniu.
Wobec powyższego uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązań na realizację
zadania pn. "Budowa centrum rehabilitacji w Rokietnicy" została podjęta.

Ad. 7
Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązań wykraczających poza rok
budżetowy 2014 związanych z realizacją zadania pn. "Budowa świetlicy
środowiskowej w miejscowości Tuligłowy" przedstawiła również Pani Skarbnik.

Przedstawiony projekt uchwały został poddany pod głosowanie.
Za jego przyjęciem głosowało 14 radnych.
Radny Józef Sykała opuścił salę obrad przed głosowaniem.



Wobec powyższego uchwała została podjęta.

Uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązań finansowych na realizację zadania
pn. IJ Budowa świetlicy środowiskowej w Tuligłowach została podjęta .

•

Ad.8
Projekt uchwały w sprawie zmian w preliminarzu wydatków w Gminnym
Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w gminie
Rokietnica przedstawiła Pani Agnieszka Trzak .
Projekt uchwały został poddany pod głosowanie, za jego przyjęciem głosowali
wszyscy radni.

Uchwała w sprawie zmian w preliminarzu wydatków w GPPi RPA została
podjęta.

Ad. 9
W wolnych wnioskach głos zabrali:
Radny Roman Twardy poruszył temat dotyczący budowy chodnika przy szkole
w Tapinie, jak stwierdził radny w tym celu zostały wycięte drzewa, ale nie
wszystkie, pozostały jeszcze te, które również nadają się do wycięcia.
Kolejny temat, który poruszył Pan Roman Twardy to chodnik w Tapinie, który
jego zdaniem zrobiony jest IJbezgłowy". Woda spływająca ze skarp, rynien iw
ogóle woda opadowa nie ma ujścia do rowu tylko płynie sobie chodnikiem i
rozlewa się na drogę.
Robiąc ten chodnik wykonawca nie pomyślał o odprowadzeniu wody do rowu,
zdaniem mówcy ten sam problem będzie także w Czelatycach.
Wójt Gminy odpowiadając na ten problem stwierdziła, że poprosiła powiat o
skorygowanie poziomów na drodze powiatowej, gdyż po ulewach na drodze
tworzą się jeziorka.
Ponadto poinformowała, żew Rokietnicy prowadzone jest kółko plastyczne,
oraz kółko języka angielskiego.
Prośba do sołtysów, aby zgłaszali zapotrzebowanie na pracowników do robót
publicznych.
Gdy będzie konieczność pracy koparki, należy ten fakt zgłaszać z
wyprzedzeniem w celu ustalenia odpowiednich dyspozycji.
Radny Julian Pietruszka - zapytał o termin dostawy kamienia, gdyż nie ma czym
zasypywać rur.
Wójt Gminy poprosiła aby sołtysi zastanowili się gdzie będzie składowany
kamień w poszczególnych sołectwach, gdyż trzeba wziąć pod uwagę późniejsze
jego rozwożenie w miejsca docelowe.



Radny Ryszard Stec zapytał co będzie robione koło Pana Grzeszczaka na Woli.
W odpowiedzi Pani Wójt stwierdziła, że gdy będzie wyjazd komisji w teren to
przy okazji sprawdzi się ten temat koło P.Grzeszczaka i koło P.Szypułowej.

Ad. 10
W związku ze zrealizowaniem porządku obrad sesji w całości Przewodniczący
Rady o godz. 930 zamknął obrady XLI sesji Rady Gminy Rokietnica.

Protokołowała:
Marta alska
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